

Case-Based Discussion of Viral Ocular Diseases for the Comprehensive Ophthalmologist: Adenovirus Keratoconjunctivitis, Herpes Simplex and Herpes Zoster

Discussion factuelle de maladies oculaires virales pour l'ophtalmologiste généraliste : adénovirus, herpès simplex, zona

Friday, June 23 | 1530-1700 | Metro West
Vendredi 23 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for cornea/external disease specialists, and general ophthalmologists, residents, orthoptists and other allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye disease.

Cette activité de formation s'adresse aux spécialistes de la cornée et des maladies externes, aux ophtalmologistes généralistes, aux résidents, aux orthoptistes et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

This symposium will provide an interactive, case-based discussion with a panel of local and international experts. Topics will include diagnosis and management of patients with herpes simplex blepharitis, conjunctivitis, and epithelial and stromal keratitis. There will also be a discussion of adenovirus keratoconjunctivitis and the role of topical steroids in its treatment. Finally there will be discussion on the management of patients with herpes zoster ophthalmicus.

Les participants à ce symposium y trouveront un échange animé à partir de cas entre experts de renommée locale et internationale sur les sujets que voici : diagnostic et traitement de patients atteints de blépharite herpétique, de conjonctivite et de kératite de l'épithélium et du stroma; kératoconjunctivite à l'adénovirus et rôle des stéroïdes topiques dans le traitement de ces patients; soin des patients atteints d'un zona ophtalmique.